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Udenrigsministerens besvarelse af spørgsmål nr. 163 (alm. del) stillet af Folketingets 
Miljø- og Planlægningsudvalg den 9. maj  2007 
 
 
Spørgsmål: 
 
Japan har bebudet, at man igen vil fremsætte forslag om en vågehvalkvote for en japansk kystfangst. Sidste år 
stemte Danmark for en kvote på 150 til denne såkaldt begrænsede kommercielle fangst. Kan ministeren 
bekræfte, at der ifølge den seneste vurdering fra IWC er 25.000 vågehvaler i hele det Okhotske hav? 
 
Svar: 
 
Det kan bekræftes, at IWC’s seneste bestandsvurderinger vedrørende vågehvaler i det 
nordvestlige Stillehav og det Okhotske hav udgør 25000 dyr, hvilket fremgår af IWC’s 
hjemmeside. 


